



مجموعة إعمار مولز ش.م.ع.
ص.ب. 191741، دبي
الإمارات العربية المتحدة
ت 3675588 4 971 +
ف 3675501 4 971 +
emaarmalls.com
Emaar Malls Group PJSC
P.O.Box 191741, Dubai
United Arab Emirates
T +971 4 3675588
F +971 4 3675501
emaarmalls.com

29 March 2015

29 مارس 2015

Mr. Hasan Abdul Rahman Al Serkal
Executive Vice President &
Chief Operations Officer
Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirate

الاستاذ/ حسن عبد الرحمن السركال الموقر
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي- الإمارات العربية المتحدة

Submitted Through Efsah System

مقدم من خلال نظام إفصاح الإلكتروني

Subject: EMG consolidated financial results
for the year ending 31 December
2014.

الموضوع: البيانات المالية الموحدة لمجموعة إعمار مولز
ش.م.ع. للسنة المنتهية في 31 ديسمبر
2014.

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد،

Please find attached the consolidated financial results of Emaar Malls Group PJSC (**the Company**) for the year ending 31 December 2014.

مرفق طيه، البيانات المالية الموحدة لمجموعة إعمار مولز ش.م.ع. (الشركة) للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2014 عملاً بما ورد في نشرة الإكتتاب العام للشركة تاريخ 14 سبتمبر 2014، وتوافقاً مع متطلبات هيئة الأوراق المالية والسلع، فإن البيانات المالية الموحدة للشركة للفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2014 لا تكون بيانات مدققة وذلك لأن السنة المالية الأولى للشركة، كما هي محددة في نشرة الإكتتاب العام للشركة، تبدأ من تاريخ تأسيس الشركة كمساهمة عامة (ش.م.ع.) وتنتهي في 31 ديسمبر من السنة التي تليها.

In accordance with the Company's prospectus dated 14 September 2014, and in compliance with ESCA requirements, the consolidated financial results of the Company for the period ended 31 December 2014 will not be audited. The first financial year of the Company, as defined in the prospectus, starts upon the incorporation of the Company as a public joint stock company (PJSC) and ends as at 31 December of the following year.

بما أن الشركة تأسست كشركة مساهمة عامة في تاريخ 30 سبتمبر 2014، وبالتالي ستكون الفترة المالية الأولى للشركة من 1 أكتوبر 2014 إلى 31 ديسمبر 2015. وبناءً على ذلك، تكون أول بيانات مالية مدققة للشركة متوافرة في سنة 2016 عملاً بأن الشركة ستفصح عن النتائج المالية الربع سنوية خلال العام 2015.

Since the Company has been incorporated as a PJSC on 30 September 2014, the first financial period will be from 1 October 2014 - 31 December 2015.

Accordingly, the first audited results of the Company will be available in 2016. The Company will disclose quarterly results during 2015.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

Yours sincerely,



Ahmad Thani Al Matrooshi
Managing Director

أحمد ثاني المطروشي
عضو مجلس الإدارة المنتدب